
GODIŠNJA SKUPŠTINA SAVEZA 2006.  
zapisnik i odluke 

 

 
Zapisnik i odluke redovne Godišnje skupštine Saveza, održane 4. veljače 2006. u Zagrebu, u OŠ 
Bukovec, od 11.15 do 12.50 sati. 

Nazočni: 
Predsjednik Saveza: Velimir Čerkez 
BK Fortuna Vrbovec: Darko Dananić, Davor Mladić;  
BK Mangan Dubrovnik: Ratko Galjer, Vlaho Zlošilo; 
BK Medvedgrad 1998 Zagreb: Lidija Petrinović Zekan, Šime Zekan; 
BK Međimurje Čakovec: Danijel Zadravec, Iva Dragičević; 
BK Moslavina Kutina: Tomislav Marketin, Nina Vicković; 
BK Nika Zagreb: Ivanka Pokorni, Anja Gorup; 
BK Ogulin: Damir Ilić; 
BK Požega: Zdravko Kovačević; 
BK Purger Zagreb: Marijan Rihtar, Maja Šavor; 
BK Ružmarinka Zagreb: Mladen Nedov, Hrvoje Dominić; 
BK Silent Zagreb: Mario Hadžihalilović, Vanja Kalinović; 
BK Stella Zagreb: Željko Miškulin, Mladen Lončarec; 
BK Sušak Rijeka: Željko Badjuk, Dubravko Bogović; 
Izočni:  
BK Max Zagreb  
BK Koprivnica 
BK Osijek, uz pisanu najavu izostanka 
BK Zagreb Maksimir 
Zagrebački badmintonski savez 
Također nazočan:  
Ratko Cvetnić, tajnik Saveza 

Predsjednik Saveza Velimir Čerkez pozdravio je nazočne i otvorio sjednicu.  

1. Izbor Verifikacijskog odbora: 
1.1 Izbor  
Predsjednik je predložio sljedeći sastav verifikacijskoga odbora: Vlaho Zlošilo, Maja Šavor, Nina Vicković. 
Prihvaćeno jednoglasno. 

1.2 Izvještaj o kvorumu  
Tajnik Cvetnić izvijestio je da je u odnosu na važeći Upisnik udruga došlo do promjene jer je BK Požega 
uplatila godišnju članarinu Savezu te je prešla u punopravno članstvo Saveza, te je tu promjenu 
dokumentirao računovodstvenim izvadkom. Verifikacijski odbor je po provjeri skupštinskih prijavnica 
izvijestio da je u sastavu Saveza 19 punopravnih članica, što čini kvorumsku kvotu od 20 skupštinara. Na 
sjednici je nazočno 25 skupštinara, što znači da skupština može donositi odluke, a natpolovična je većina 
13 skupštinara. Izvještaj je prihvaćeno jednoglasno, a potom je, budući da nadopuna nije bilo, predsjednik 
dao dnevni red na usvajanje.  
Prihvaćeno jednoglasno. 

2. Ovjera zapisnika i odluka Godišnje skupštine Saveza 2005. 
U kraćem uvodu tajnik je podsjetio da su ovi dokumenti objavljeni na internetskim stranicama Saveza 22. 
rujna 2005. Budući da primjedbi nije bilo predsjednik je dao dokumente na ovjeru. 



Prihvaćeno jednoglasno.  

3. Usvajanje Izvješća za 2005. godinu 
Uvod točki dao je tajnik Saveza podsjetivši da su dokumenti pod točkama 4. i 5. dnevnoga reda prijedlozi 
koje Upravni odbor ponosi Skupštini. Potom je skrenuo pozornost na neke od točaka iz toga materijala, 
prvenstveno na činjenicu da trećina članstva u polusezoni nije imala ni jednoga jedinog registriranog 
igrača što samo po sebi postavlja pitanje na koji način te članice ostvaruju svoje statutarne obveze prema 
Savezu. Također, podsjetio je na odluku 6. sa IV. sjednice Upravnoga odbora kojom se uvodi nadzor nad 
obvezom sudjelovanja u natjecateljskom radu Saveza. Među ključnim točkama rada u 2005. tajnik je 
naznačio prezentaciju badmintona u Poreču na završnici državnoga školskog sportskog prvenstva, 
nastavak statusa perspektivnih sportaša paru Rihtar-Šavor, a od problema istakao je komunikaciju unutar 
Upravnog odbora koji je izvrgnut stalnim operativnim zadatcima, ali u jednom dijelu svoga sastava sasvim 
zanemaruje svoje obveze.  
U raspravi o Izvješću skupštinarka Lidija Petrinović Zekan iznijela je mišljenje da bi među najvažnije 
trenutke 2005. godine trebalo uvrstiti i ulazak badmintona u program zagrebačkoga Kineziološkoga 
fakulteta koi je već upisalo šezdesetak studenata i to mahom izvan Zagreba, uz očekivano povećanje 
broja polaznika. Također smatra da bi i trenutačno stanje na ljestvici Evropskoga juniorskoga kupa sa 
nekoliko vodećih mjesta naših igrača također trebalo uvrstiti među najveća dostignuća 2005. godine. 
Skupštinarka je potom skrenula pozornost na to da su u prijedlogu Izvješća rubrike o izvršenju plana 
natjecanja potpuno prazne te je izrazila čuđenje što se u izvješću jednoga sportskoga saveza natjecanja 
uopće ne spominju, a i za izvještaj o poslovanju navela je da ne postoji, osim jedne opisne rečenice. 
Skupštinar Miškulin u svojstvu direktora Saveza najavio je da će Upravni odbor u suradnji s izbornikom 
Saveza na sljedećoj sjednici Upravnog odbora nadopuniti Izvješće u stavci međunarodnih natjecanja. 
Budući više nije bilo zainteresiranih za raspravu predsjednik je dao Izvješće s ovim primjedbama na 
usvajanje. 

Prihvaćeno većinom glasova (odluka 1). 

4. Izmjene i dopune Plana Saveza za OC 2004-9.  
Uvod je dao tajnik Saveza navevši osnovne planske stavke koje po ovome prijedlogu treba korigirati, a 
koja su dijelom locirane i na sastanku koji su tajnik te izbornik Nedov imali s novoizabranim direktorom 
reprezentacije Zekanom. Tako se umjesto natjecanja Evropskoga kupa za seniore ciljana natjecanja 
okupljaju pod nazivom „natjecanja iz bodovnika IBF-a“ čime se pokrivaju sva natjecanja koja donose 
bodove za svjetsku jakostnu ljestvicu što je i osnovni kvalifikacijski kriterij za plasman na OI. U tom smislu 
skupštinar Zekan predložio je da se u plan ubace i Thomas i Uber Cup (svjetska prvenstva istospolnih 
ekipa) za 2008., a tajnik Cvetnić izvijestio je da je na tom sastanku dogovoreno da se kriteriji praćenja 
izgleda za plasman na OI naprave do kraja tekuće sezone. Skupštinarka Petrinović Zekan predložila je da 
se u plan ubaci i Svjetsko juniorsko prvenstvo za 2007. budući da to natjecanje postaje godišnje. 
Rasprava se vodila i o popisu perspektivnih igrača od kojih neki više nisu aktivni, a i sam naziv 
„perspektivni“ uzet je kao neodgovarajući, te je stoga predloženo da izbornici dostave širi popis igrača koji 
unutar svoje dobne skupine predstavljaju selekcije te da se taj popis uvrsti u Plan. Ujedno, tajnik je 
zamolio članice i dužnosnike da s novoizabranim medijskim povjerenikom Krnjićem ostvare što bolju 
suradnju. Budući više nije bilo zainteresiranih za raspravu predsjednik je dao Plan s ovim primjedbama na 
usvajanje. 

Prihvaćeno bez glasa protiv (odluka 2). 

4.1 Plan rada za 2006.  
Kraći uvod dao je tajnik Cvetnić istakavši kao osnovnu kvalitetu ovoga prijedloga što Savez nakon 15 
godina po prvi puta dobiva suvisli financijski plan. Uz to istaknuo je da je početkom godine riješeno i važno 
kadrovsko pitanje – direktor reprezentacije - a upravo je u rješavanju i otvaranje radnoga mjesta trenera 
za koje HOO izdvaja brutto iznos od 8000 kn mjesečno. Taj trener, bio on predviđeni Sergej Bendin ili neki 
drugi, radio bi s podmlatkom u prvom redu u centrima izvan Zagreba, koji su u stanju osigurati uvjete rada 
i kvalitetan podmladak, te je stoga vrlo važno da Savez ovaj program što prije aktivira. U daljnjoj raspravi 
skupštinarka Petrinović Zekan predložila je da se u osnovne natjecateljske ciljeve uvrsti podrška 



nastupima juniora Đurkinjaka, Poznanović i Majstorović u drugom dijelu godine u EJK-u jer su već u 
tekućoj sezoni (jedno od prva tri mjesta u ukupnom poretku) svojim rezultatima pokazali da ih treba 
podržati u slijedećoj sezoni. Skupštinar Zekan predložio je da se u domaći Kup od iduće sezone uvrsti 
konkurencija do 19 godina, a u raspravi je ponovljen i poziv Upravnoga odbora da se do 31. ožujka 
članice izjasne o prijedlozima eventualnih promjena sustava domaćega Kupa. 
Najviše rasprave prema očekivanju donio je prijedlog financijskoga plana, za koji je skupštinar Zekan – 
pozivajući se na izračune što ih je napravio kao direktor reprezentacije - ustvrdio da predviđa premalo 
novaca obzirom na planirane ciljeve i natjecanja te je zamolio da se njegova tvrdnja zapisnički zabilježi. 
Skupštinar Miškulin odgovorio je da se Savez prečesto gleda kao turistička agencija te je upitao koji će to 
rezultati opravdati trošak nastupa na MP Austrije za koji je prijavljeno čak devetero igrača. S tim u vezi 
tajnik je postavio pitanje rebalansa, nakon čega je u raspravi predloženo da Upravni odbor prati 
realizaciju, a tako i opravdanost natjecateljskih nastupa, te da ujedno Skupština dade Upravnom odboru 
pravo na rebalans „u hodu“. Budući više nije bilo zainteresiranih za raspravu predsjednik je dao Plan s 
ovim primjedbama na usvajanje.  

Prihvaćeno jednoglasno (odluka 3). 

5. Izbor dužnosnika Saveza u nadležnosti Skupštine  
U kraćem uvodu tajnik je izvijestio o kandidaturama od kojih je samo jedna stigla na vrijeme a i ta je bila 
nepotpuna. Ujedno je pročitao i pismo BK Osijek. 

5.1 Izvještaj Verifikacijskoga odbora o valjanosti kandidatura  
Verifikacijski odbor pregledao je kandidature i potvrdio da nema ni jedne ispravne. Potom je u raspravi 
utvrđeno da nema potrebe baviti se dalje ovim kandidaturama, ali i da je čitav postupak izbora nelegitiman 
jer Upravni odbor njime određuje skupštinsku proceduru. Stoga je predlaženo da se sukladno Planu rada 
uprave u 2006. priđe izradi čistopisa Statuta te Poslovnika Saveza koje bi donijela sljedeća skupštinska 
sjednica, uz koju bi se natječaj ponovio te na kojoj bi izbor bio ponovljen. Budući više nije bilo 
zainteresiranih za raspravu predsjednik je dao prijedlog na usvajanje. 

Prihvaćeno većinom glasova (odluka 4). 

6. Ostalo 
Nekoliko skupštinara javilo se s pitanjima i informacijama. Skupštinar Galjer upitao je kakva je situacija s 
pokretanjem tečaja na Olimpijskoj akademiji. Skupštinarka Petrinović Zekan u svojstvu stručne 
povjerenice odgovorila je da se organizacija tečaja odvija kako je predviđeno Planom te se početak može 
očekivati u jesen ove godine. Neka organizacijska i sadržajna pitanja još uvijek se rješavaju, ali ne dovode 
u pitanje predviđeni početak rada. 
Skupštinar Miškulin u svojstvu direktora Saveza naglasio je dobar status Saveza u HOO što se potvrđuje 
rastom redovnoga, ali i otvaranjem mnogih posebnih programa HOO prema potrebama Saveza. U tom 
smislu posebno je zahvalio doprinosu predsjednika Čerkeza. Također, skupštinar je naglasio i očekivanja 
EBU-a od nas vezana uz uspostavu badmintonskoga saveza u BiH, te spremnost Saveza da i u tom 
zadatku opravda očekivanja EBU-a. 
Skupštinar Galjer zatražio je informacije o kampu EPOF-a osobito u vezi mogućnosti da domaći treneri 
nazoče radu. Informacije su dali skupštinar Miškulin te tajnik Cvetnić koji se obvezao o programu kampa 
izvijestiti sve zainteresirane, dočim je izbor dva igrača i dvije igračice koje možemo dodati kampu kao 
domaćini ostavljen u nadležnosti izbornika Nedova, uz napomenu da je EBU u tom pozivu spomenuo 
Nevena Rihtara. 

Obzirom da više nije bilo upita predsjednik Čerkez okončao je sjednicu. 

ODLUKE 

1. 
Izvješće o radu u 2005. godini usvaja se uz sljedeće izmjene i dopune u odnosu na predloženi tekst:  



- među najvažnija postignuća u 2005. godine uvrštava se ulazak badmintona u program zagrebačkoga 
Kineziološkoga fakulteta te vodeća mjesta naših igrača u polusezoni Evropskoga juniorskoga kupa;  
- Upravni odbor zadužuje se da u suradnji s izbornikom Saveza na sljedećoj sjednici Upravnog odbora 
nadopuni Izvješće u stavci međunarodnih natjecanja. 

2.  
Plan za Olimpijski ciklus 2004-8. usvaja se uz sljedeće izmjene i dopune u odnosu na predloženi tekst: 
- ciljana natjecanja seniora okupljaju se pod nazivom „natjecanja iz bodovnika IBF-a“ čime se pokrivaju 
sva natjecanja koja donose bodove za jakostnu ljestvicu IBF-a; 
- programu svjetskih prvenstava dodaju se Thomas i Uber Cup 2008.,  
- do kraja sezone 2005-6. direktor reprezantacije Zekan i izbornik Nedov predložit će Upravnom odboru 
kriterije za praćenje izgleda za plasman na Olimpijske igre 2008., vezano uz jakostnu ljestvicu IBF-a; 
- programu juniorskih natjecanja dodaje se Svjetsko juniorsko prvenstvo za 2007.; 
- zadužuju se izbornici Saveza da u okviru svojih dobnih skupina dostave popis šire selekcije. 

3.  
- među osnovne natjecateljske ciljeve dodaje se podrška nastupima juniora Đurkinjaka, Poznanović i 
Majstorović u prvom dijelu sezone 2006-7.; 
- Hrvatski kup od iduće sezone igrat će se i u konkurenciji do 19 godina; 
- Upravni odbor zadužuje se da prati igrače u međunarodnom programu te da na osnovu rezultata 
specificira stavke vezane uz međunarodne nastupe igrača, 
- Upravnom odboru daje se pravo na odlučivanje glede rebalansa financijskog plana. 

4.  
Kandidature podnesene na natječaj za predstavnika regija Centar i Istok odbacuju se kao nevažeće, a 
izbor će se ponoviti na sljedećoj skupštini Saveza uz natječaj koji će biti u usklađen s čistopisom Statuta i 
Poslovnikom Saveza. 

Zapisničar  
Ratko Cvetnić 

Predsjednik Saveza  
Velimir Čerkez 

 


